
 

Motie 
 

 

Toelichting 

In april 2016 stelde het hoogheemraadschap (HHnK) al dat recreatief gebruik van Ceres straks niet meer 

mogelijk is. Een –terecht- teleurgestelde reactie van de Adviesgroep gaf aanleiding voor HHnK om nogmaals 

naar recreatief medegebruik te kijken. Helaas: dat heeft niet geleid tot een aanpassing van de plannen: 

Ceres, zoals we Ceres kenden, zal verdwijnen. 

 

Het onverkort vasthouden door HHnK aan de typering natuur die daar ontstaat, zonder mogelijkheid om er te 

recreëren, zou te maken hebben met de vergunningverlening: de zandige dijkversterking zou alleen mogen 

als het gebied op de door HHnK geschetste manier wordt ingericht. Met het verlies van Ceres dus, als geliefd 

strandje. 

 

Wij vinden dat er nog niet genoeg gedaan is om Ceres te behouden en willen dat het college zich daar hard 

voor inzet. We steunen de zandige dijkversterking, maar vinden het belangrijk dat alle mogelijkheden 

worden onderzocht om binnen die plannen Ceres te behouden.  

Natuur is mooi, maar moet ook beleefd kunnen worden. 

 

 

Roept het college op 

alles te doen wat binnen haar mogelijkheden valt om Ceres te behouden voor Texel.  

 

  

Ceres behouden! 
Ceres is een begrip voor alle Texelaars. Een uniek stukje strand aan de Oostkant 

van ons eiland. Inmiddels wordt steeds duidelijker dat in de plannen voor de 

zandige dijkversterking bij de Prins Hendrikdijk Ceres als uniek en populair strandje 

zal verdwijnen. 
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